
Zápis ze zasedání Konference JmKSH konané 17. 3. 2018 

1) Konference ze zúčastnilo 16 z 18 oddílů, členové Exekutivy JmKSH pp. Levíček, Bauer, Letev, 

Novotný a pí. Kupková a hosté pp. Chvalný, Bochnia, Bělka a pí. Hapková 

 

2) Schválen Program jednání 16-0-0 (pro-zdržel se-proti) 

 

3) Schválen Jednací řád 16-0-0 

 

4) Zvolena Mandátová komise ve složení pp. Bauer, Kubát, Pokorný 15-1-0 

 

5) Zvolena Návrhová komise ve složení pp. Pešák, Kubela, Letev 15-1-0 

 

6) Zvolena Volební komise ve složení pp. Hanák, Blaženka, Trumpeš 14-2-0 

 

7) Odhlasováno, že jednotlivé volby během Konference JmKSH proběhnou aklamací 16-0-0 

 

8) Zpráva Mandátové komise – Konference JmKSH se účastní 16 z 18 oddílů Jihomoravského 

kraje, účast činí 88,89%, Konference JmKSH je usnášení se schopná 

 

9) Předseda JmKSH p. Levíček přednesl zprávu o činnosti JmKSH a jako člen Rady ČSH 

informoval přítomné zástupce oddílů o aktuálním dění v ČSH 

 

10) Jednotliví členové Exekutivy JmKSH přednesli zprávy o činnosti svých komisí, za KM  

pí. Kupková, za SK p. Letev, za KR p. Novotný, za TMK p. Levíček za omluveného p. Pernického 

 

11) P. Bauer přednesl zprávu o hospodaření JmKSH za rok 2017 s tím, že ještě nejsou všechny 

položky zaúčtované, konečný výsledek hospodaření by měl být k dispozici na přelomu března 

a dubna. Jakmile bude výsledek hospodaření aktuální a celkový, bude všem zástupcům klubů, 

kteří o něj požádají, zasláno emailem 

 

12) Rozpočet pro rok 2018 je předkládán jako vyrovnaný s celkovými příjmy a výdaji ve výši 

260.500,-Kč 

 

13) Proběhla diskuze k předneseným zprávám 

- p. Pešák (Sokol Juliánov) navrhuje přihlášky pro Zimní pohár mužů zasílat dříve, 

aby si oddíly mohli lépe plánovat přípravu, dále pak kvituje rozhodnutí KR o 

nasazování mladých začínajících rozhodčí vždy se zkušenějším kolegou 

- p. Blaženka (Sokol Telnice) navrhuje uspořádat Zimní pohár v kategorii veteránů 

- p. Trumpeš apeluje na všechny zúčastněné zástupce jednotlivých klubů, aby se 

rozhodně zúčastnili volební Konference ČSH, která je mimořádně důležitá 

- p. Hanák (SK Kuřim) připomněl všem oddílům, že mají 30. 4. 2018 nahlásit 

případný zájem o účast v dorosteneckých soutěžích prostřednictvím SK JmKSH, 

čímž Konference JmKSH ukládá p. Letevovi rozeslat tuto informaci oddílům 

emailem, dále p. Hanák podpořil slova předřečníka p. Trumpeše a zopakoval 

důležitost volební Konference ČSH a důležitost maximální účasti zástupců oddílů 

 

14) Byly vyhodnoceny úkoly uložené Exekutivě JmKSH Konferencí JmKSH a bylo konstatováno, že 

všechny úkoly byly splněny 



 

15) Schváleno provizorní Hospodaření JmKSH za rok 2017 14-0-0 (dva delegáti nebyli v době 

hlasování přítomni) 

 

16) Schválen Rozpočet JmKSH pro rok 2018 14-0-0 (dva delegáti nebyli v době hlasování 

přítomni) 

 

17) p. Chvalný informoval přítomné o svém zájmu kandidovat na Prezidenta ČSH a přednesl svoji 

vizi, myšlenky, záměry, představil tým, s kterým by chtěl spolupracovat v Exekutivě ČSH 

 

18) p. Bělka informoval přítomné o svém zájmu kandidovat na Předsedu TMK ČSH a přednesl 

svoji vizi, myšlenky, záměry 

 

19) V diskuzi k předneseným zprávám vystoupil kandidát do Exekutivy ČSH pan Bochnia a jako 

člen Rady doplnil úvodní zprávu předsedy JmKSH o činnosti Rady ČSH v současné situaci 

v ČSH a rovněž apeloval na přítomné delegáty, aby se zúčastnili volební Konference ČSH 

 

20) Vzhledem k možné dvojí volbě, kde až Konference ČSH rozhodne, podle které varianty se 

bude volit, musela Konference JmKSH přistoupit u všech kandidátů k volbě dle návrhu 

Exekutivy ČSH a dle návrhu Rady ČSH 

 

21) Dle návrhu Exekutivy ČSH i Rady ČSH byl na funkci Prezidenta jako kandidát zvolen p. Chvalný 

shodně 16-0-0 

 

22) Dle návrhu Exekutivy ČSH byli jako kandidáti do Exekutivy ČSH zvoleni pp. Bělka 10-6-0, 

Bochnia 16-0-0, Novák 14-2-0, Kolář 16-0-0, Čurda 16-0-0, Srba 13-3-0, nezvolen byl p. Šulc  

0-14-2 

 

23) Dle návrhu Rady ČSH byli jako kandidáti do Exekutivy ČSH zvoleni pp. Bělka 10-6-0, Bochnia 

16-0-0, Novák 14-2-0, Kolář 16-0-0, Čurda 16-0-0, Srba 14-2-0, pí. Hapková 15-1-0, nezvolen 

byl p. Šulc 0-14-2 

 

24) Ve všeobecné diskuzi vystoupil p. Salčák (DDM Strážnice) a informoval přítomné, že v rámci 

RE:PUBLIKY (100 let úspěchu) Československa  bude zařazena výstava o historii házené. Akce 

se bude konat na přelomu května a června na BVV 

 

25) Předseda JmKSH před závěrečným schvalováním usnesení naposledy vysvětlil přítomným 

delegátům, jak důležitá je jejich účast na volební Konferenci ČSH 

 

26) Schváleno Usnesení z jednání Konference JmKSH, které je přílohou tohoto zápisu 16-0-0  

 

27) Závěr jednání 

 

 

Zapsal: Jiří Novotný  

schválil: Ing. Antonín Levíček, předseda JmKSH 


